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حازم شومان

ما فيش حاجة هتغير حياتك زي عبادة الدعاء. الثقة في الدعاء دي من صفات الانسان المؤمن. عشان كده الله سبحانه وتعالى قال عن
المنافقين ويفقدون ايديهم. بعض المفسرين قال لي انا ما بينفقوش في سبيل الله وبعض المفسرين قال لا. يقبضون ايديهم عن رفعها

الى الله
الدعاء هيغير الواقع. ما عندوش سقة ان الدعاء هيعيش في المرض. ما عندوش سقة ان الدعاء هيفرج الكرب. ما عندوش ثقة ان

الدعاء هيغير مجرى الاحزان ما عندوش ثقة في التفسير الترابي لكلمة الرب في حياته. عشان كده ست ساعات في حياتك وانت في
الست

الساعات بتوع يوم عرفات اللي الايام عشر ذي الحجة دي ايام المعجزات دي الايام اللي ربنا فدى فيها سيدنا اسماعيل. في الايام اللي
ربنا كلم فيها سيدنا موسى في كتابه

دي الايام دي ايام المعجزات. فالدعاء هو العبادة التي لا يقف امامها شيء. دعاء من الله سبحانه وتعالى. طب يعني ايه الدعاء يقتصر
في الدعاء يعني توغل ان الدعوة اللي هتستجاب ربنا هيغير لك بها حياتك. طب والدعوة اللي مش هتستجاب

ربنا هيغير لك فيها حياتك اكتر من لو كانت استجيبت. التأثير الدرامي في للدعوة اللي بتستجاب فبتدور طب انا قلت يا رب اشفي
المرض الفلاني وما لقتش يا رب حل المشكلة الفلانية وما اتحلتش

سير الدعوة التي لم تستشر اعظم التأثير الدعوة اللي بتشتكي لك. ازاي؟ زي واحد عنده حتة ارض. فالامة قالت خلاص يا جماعة اللي
عائز يبني برج مكان حلو. كسب من وراك كزا مليون. واحد تاني حتة الارض بتاعته جاية في مشروع طريق

كان هيخدم ملايين. فالدولة لازم تاخد الارض دي. ده دي حكمة عامة بقى مش متعلقة بك انت. ولا متعلقة بارضك انت ولا متعلقة
بمصلحتك انت احيانا في سنن قهرية لله تتعلق بحكمة الله في الحياة. فانت بتقول يا رب بس الله

فوق تفكيرك اصلا سيدنا الامر ده ما يتمش. يعلمون الدنيا. ان المرض بيروح ولكن وهم عن الاخرة في اعتبارات تانية انت بتاخد بالك
منها. ولا انت عارفها اصلا والله يعلم وانتم لا تعلمون. فالدورة اللي جاية للراجل اللي عنده حتة ارض بقى كان نفسه يا سلام

الارض دي لو كانت بلد وكانت بقت برج وكنت بعد الشراب بتاعته وعملت اول تلت تدوار وقلت ده انا كانت بقى بحاجة بقت مشروع
عمري ده انا كنت ابقى فرحان قوي

ولكن ساعتها النهاردة قالت لك الدواء دي بكام؟ الارض دي مسلا باربعين خمسين مليون جنيه. تاخد سبعين تمانين مليار دولار
وتسيبها الله! ده انا يا عم ده انا عندي تلات اربع اراضي تانية ما تاخدوها بالمرة. سبعين تمانين هو ده اللي ربنا بيعمله معك في الدعوة

التي
هو ده اللي ربنا بيعمله معك انه بيديك تعويضات مزهلة في الدنيا وفي الاخرة. بيعوضك دنيا في ابتلاءات لا قدر لك بها ترفع عنك

بسبب الدعوة دي. بيعوضك بها لطف رهيب في المشكلة اللي انت بتدعي بها. ما كنتش هتمشي كده ولا كانت السنان
كده بيعوضك بها فتوحات عظيمة في دينك ودنياك ما كنتش انت تستاهلها هعمل ايه؟ انا جايب خمسين في المية في السانوية

العامة. بس كلية طب يا رب ما هو ما ينفعش تنسيقك مش جايب مرحلة ثابتة اصلا. طب وانا نفسي ادخل كلية قمة. طب تاخد حتة
ابتلاء كده وتدخل كلية طب

الابتلاء بيعملوه فيك. انك انت بتترافع فيه لدرجات عملك مش هيبقى اصلا. لا في جنة عشان كده يوم القيامة الحديس اللي صححه
الحاكم في المستدرك اللي هو لما ربنا بيجيب العبد يوم القيامة ويقول له عبدي امرتك ان تدعوني فان كنت تدعوني فيقول نعم يا

رب انا اللي دعيتك كتير اوي
ده عزل كتير اوي فيقول الم تدعني في يوم كذا لضر نزل بك فلم تر اجابتك مش كانت في مشكلة كبيرة قوي انت فيها قلت يا رب

والمشكلة ما اتحلتش. فالعبد مكسوف فتقول نعم يا رب. فيقول الم تدعني لامر رجوت
فلم ترى الاجابة مش خايف تحدد نفسك فيها قوي ودعيت فيقول فان ربنا بقى يعوضه في قصور في الفردوس الاعلى اعلى

ومنتجعات سياحية الفردوس الاعلى واكرام ورفع درجات ونزم ربنا يعوضه يعوضه يعوضه. الرسول عليه الصلاة والسلام بيقول في
اخر الحديث كلمة جبارة
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فيتمنى العبد ان لو لم تكن له دعوة استجيبت في الدنيا. يا ريت يا رب ما كان في التعويضات جبارة دنيا دنيا واخرة فاللي انت فانت
انت مش كسبان بس في الدعاء. هم مش اخطر ست ساعات في حياتك لان بس هو الدعاء في الحياة بتغير الحياة

يا اخوانا وباء المدينة كله اتغير بدعوة من النبي عليه الصلاة والسلام. يعني هو بقى المدينة؟ يعني كورونا. كورونا جت دولة وكله
قاعد يموت فيها بدعوى شدوى بقى عام قبائل المدينة ده ابو النبي مات به. وهو عارف العشرينات عليه الصلاة والسلام. ام النبي

راحت تزور قبر جوزها ماتت به
يعني انت متخيل اول ده بيقوم ويموتوا بوباء المدينة والبلد الوحيدة اللي بتفتح له حضنها. بعد خمسين سنة يطلع هي المدينة اللي

وباء وابتلاء رهيب للنبي عليه الصلاة والسلام. واللي فيها قبر ابوه واللي في الطريق بتاعها قبر امه. وهي راجعة وميتين بالوباء دهوه.
الوباء

هذا كله اتشال بدعوة. الحجاز بلد الحجاز ده كلها شوف ده. الحجاز دي دلوقتي بقى الدولة شكلها ايه؟ دي دعوة. واذ قال ابراهيم رب
اجعل هذا بلد الخرابة دي يا رب. شوية الجبال اللي العفاريت تخاف تعشش فيها ليه يا رب؟ الخرابة دي خليها دولة. دولة ازاي؟ دولة

وكمان
ربنا الدعاء بيغير قوي كنا مرة في المسجد كده ودخل واحد علينا كنت انا واتنين اخوان يعني دخل علينا لا يا جماعة انا بقالي عشر

سنين متجوز من عشر سنين ولا عشر سنين ما انجبتش. ادعوا لي ربنا فواحد مننا رفع ايده كده وقال اللهم ارزقه الذرية الصالحة
بس اعمل قلبه اوي. الرجل ده انا قابلته بعدها يعني بكذا شهر في الشارع. قال لي فاكر انا دخلت عليكم في الجامع يوم كذا. قال لي
والله العظيم مراتي حلمت في الشهر الماضي. الحمد لله. مراتي في نفس الشهر ده حملت. ربنا قريب مجيب فدولة بتستجاب بتغير

لك حياتك. الحمد لله. بتغيرك بتشتي مرض
معذبك بتحل المشكلة كانت مشتتاك. ربنا بيرزقك بها يقين وايمان في قلبك. كان قلبك ده بعيد عن ربنا تماما. ربنا بالثقة في الله دعاء

بنت من اخطر ست ساعات في حياتك. انت في آآ علم عند العبادة التي لا يقف امامها شيء. الدعاء فعلا يصنع
والدعوة اللي بتستجاب لتغير حياتك والدعوة اللي ما بتستجبش بتغير حياتك. وربنا بيديك بها تعويضات. دنيا واخرة اكتر من لو

كانت استجيبت بتتمنى يوم القيامة. يا خسارة على كل ده عز وجل. يا خسارة على كل ده عاوز تجيبك
نحن في يوم عرفة يا جماعة. يوم عرفة مذكور في القرآن ولا مش مذكور في القرآن؟ طيب احد يعني يأخذ اه الأستاذ ايهاب خمس

تلاف جنيه جايزة ويقول يوم عرفة مذكور في القرآن كم؟ لا مش عائزين نخسر اتفضل مرة واحدة مرة واحدة طيب من يزود
لا ما تقلقش مين اللي زود؟ يوم عرفة مشكور في القرآن ست مرات تلاتة وسط عشر ذي الحجة وثلاث مرات لوحده. فاحنا هنتكلم عن

ثلاث مرات اللي لوحده بسرعة كده يا مدام قال يعني ايه الخمستلاف كده ما حدش
اخر فرصة يا جماعة تلت مرات يوم عرفة مزكور لوحده. المرة الاولانية في قول الله سبحانه وتعالى في الاية من الدكتور عبدالله

اتكلم فيها بنسبت قبل النبي بواحد وتمانين يوم. اليوم اكملت لكم دينكم. واليوم ليوم عرفة واتممت عليكم نعمتي ورضيت لكم
الاسلام دينا. فدائما

اكمال الدين وده يوم اكمال النعمة. الله يتم علينا نعمته. المرة التانية في قول الله في سورة البروج وشاهد ومشهود. الشاهد اللي هو
ايه؟ جمعة الشاهد اللي هو حضرتك كنت تقصد طبعا الآية يوم ان كنت الشاهد يوم الجمعة والمشهود

القرآن من كتر عدد الملايكة عشان هو يوم عرفة مشهود قوي ليه مشهود لان الله يباهي يوم عرفة ده. البشرية لو تفهموا ده اليوم
الوحيد اللي البشر بيرفعوا راسهم قدام الكون كله

سببه ربنا بيجيب ملايكة السماوات السبع وملائكة الملأ الاعلى وحملة العرش وملايكة عدد ما فوق سدرة المنتهى وملايكة عالم ده
تحت ستر وينادي اهل عرفة كل هؤلاء الملائكة. شفتم اللي كلهم مضحيين؟ يوم عرفة ده يا جماعة العجيب. يوم عرفة ده يفكرك

يوم القيامة والله العظيم يوم القيامة ناس قاعدة في التكييف مخيمات وقاعدين في التكييف وناس في الشمس بتموت بس برضو
عشان ربنا مستحملك وناس شائفة حتة شجرة صغيرة قد كدهو يا ترى يعني يدوبك ربع ضل وقاعدة وفرحان انها تكمل. وناس

قاعدة في المسجد وناس
هو يوم القيامة كده ناس قاعدة في المقصورة الملكية في ظل عرش الله. وناس عادي صاحبك اللي بيعدي تلاقي مسلا عربية مشبرة

بقى صحابي وانت الله في وانتم الاتنين في شارع واحد وده مسلم وده مسلم وده في ظل عرش الله وده واقف في ارض الوحشة
بتبقى زي يوم القيامة يوم عرفة بيفكرك فعلا

هتبقى فين يوم القيامة هتبقى مع اللي واقف في الشمس ومسلمين مش كفار ولا حاجة ولا في المقصورة الملكية بقى تكييف ما
فيش زيه في الدنيا ولا كل الصدقة بتاعتك ولا في ظل سورة البقرة وآل عمران كأنها غياتان. اللي انت هتعمله هتاخده. ربنا مش

هيظلمك. مثقال ذرة. ربنا مش هيضيع عليك حسنة
ربنا ما فيش وما كان ربك نسيا. ربنا مش هينسى لك تسبيحة. ولا هينسى لك اي قرآن قريتها. ولا هينسى لك اي عمل صالح عملته

ربنا شكور سبحانه وتعالى انت بتتعامل مع اكرم الاكرمين سبحانه وتعالى. فيوم عرفة مزبوط شاهد ومشهود مشهود من كتر



اللي ربنا بيباريهم ومذكور فيها اليوم والاية الثالثة في سورة العرفة خذ بالك يوم عرفة في سورة الاعراف. في اهل عرفة يوم اعراف
الدنيا قبل ان تكون من اعراف الاخرة. قال الله عز وجل واذ اخذ ربك من بني ادم من طهورهم ذريتهم. واشهد

على انفسهم الست بربكم العهد ده حصل يوم ايه؟ الخامس يوم عرفة العهد ده والعهد ده ربنا هيذكرك به يوم القيامة هل تقولوا يوم
القيامة انا كنا عن هذا غافل الله؟ عشان كده انت بتيجي لربنا يوم عرفة ليه؟ عشان تأكد العقد ده. عشان

المعنى ده. عشان تجدد العهد مع الله بالتوحيد. عشان كده النبي عليه الصلاة والسلام بيقول لك اخطر ست ساعات في حياتك. من
ضهر المغرب عرفة فقال خير الدعاء دعاء عرفة يعني ايه خير الدعاء؟ يعني حتى الدعاء ربنا يجيب خير في حياتك بسببه. لازم توقن

ده ابدا في المحيط. كلمة
يا رب دي قبلت المحكمة يا رب بعزك. كلمة يا رب دي سندك. كلمة يا رب دي دي اعظم حاجة ربنا هيغير لك بها حياتك ولم اتب

بدعائك انا يا رب احل لك مشاكل حياتي كلها بكلمة يا رب. فكلمة يا رب تعزيك ده ده الامان بتاعك الحياة. فربنا سبحانه وتعالى
سبحانه

وتعالى بيقول لك بقى انك انت ايه؟ انك انت يوم القيامة هتتسأل عن تجديد العدل. فخير الدعاء يوم عرفة اخطر ست ساعات في
حياته. فالنبي بيقول ايه في النص التانية الحديس؟ وخير ما قلت

انا والنبيون من قبلي لا اله الا الله. وحده لا شريك له. له الملك وله الحمد وهو على كل شيء قدير. الناس غافلة عن الذكر ده في يوم
عرفة. يوم عرفة مش دعاء

بصوا يا جماعة يوم عرفة خير الدعاء يجيب خير وخير الذكر يعني اكثر كلمة هتملى حياتك خير برضو. طب وليه التهليل يوم عرفة
يا رسول الله من يوم تجد العهد. عشان تيجي يوم القيامة تلاقي قلبك ها زي ما الشيخ عبدالله والدكتور عبدالله قاله قالك سليم

الكرسي سليم لسه زي ما اتصنع زي ما خرج من المصنع. قلبك زي ما ربنا خلقه نضيف طاهر. ما تلوثش وما باصش. سليم زي ما هو
يوم المباراة العظيمة النقطة المهمة يا اخواني بقى عشان ان شاء الله باذن الله نرتبط في دعاء الله سبحانه وتعالى في هذا اليوم يوم

غد عظيم. كما قال حبيبنا الله محمد عليه الصلاة
افعلوا خير دهركم خليك مع ربنا طول حياتك. خليك مع ربنا بالليل والنهار. ربنا سميع عليك في عرفة ومرة عرفة. ربنا كريم في عشر

ذي الحجة ربنا رؤوف في رمضان وفي شوال. ربنا بيجيب الدعاء في التلت الاخير الساعة تسعة الصبح. افعلوا الخير دهركم
ما تفصلش ابدا عن ربنا سبحانه وتعالى. وتعرضوا لنفحات رحمة الله. بس في بقى لحظات زي يوم عرفة وتعرضوا عارف يعني ايه

رقم واحد يجي لك بالعرض كده يعني ايه؟ انا اهو شفتني وتعرضوا لنفحات النفح وهموم الريح
لحظات كده العطاءات بتنزل من خزاين ربنا زي الريح زي الريح وتعرضوا لنفحات رحمة الله. فده اه اهدنا مش هتقبل بجد في

علاقتك بربنا غير في اللحظات المواسم دي يا جماعة. تخيل لو انت لك واحد صاحبك على قد حاله قوي. فانت قابلته مرة فلقيت
واحد

يعني تمانية تسعة مليون فانت مين يا عم؟ انا انا فلان مش فاكرني. انت جبت العربية دي منين؟ تعال بس تعال وخلى السواق يفتح
لك وتعالى معي وراح لقيت قصر كبير كده ولقيت سبحان الله واحد يعني يعني سواق تاكسي

فكان بيقول اه بيقول انا اتعينت في اه في وظيفة فكان الرشوة فيها عالية قوي. فانا خفت على ديني فسبت المكان فواحد صاحبي
كان بيقبل بقى الوف وراء الوف. قال لي انت مجنون. انت بني ادم مجنون. انت راصد النعمة. فبيقول بعد عشرين سنة سواق

التاكسي الغلبان جوة. بيقول بقى
فبيقول رحت لمصلحة تانية وربنا عمي وجبت تاكسي شغال عليه. بيقول بعد عشرين سنة لقيت صاحبي ده باعت لي ان هو عيد
مزور انا رحت على العنوان بيقول ايه البيت انا خايف ان انا اعرف حد يقبض عليا قدام بيت بالمنظر ده بيقول دخلت لقيته قاعد

لوحده مريض مراته سابته وعياله سابوه
بيقول كنا من عشرين سنة قلت لك انت مجنون. انا اللي طلعت مجنون. انا اللي طلعت مجنون ان انا كلت مات حرام. انا مراتي

سابتني وعيالي سابوني انا مريض دلوقتي بمرض لا يوجد له شفاء على وجه الارض. ومستني الموت اخرج من اللي انا فيه ازاي
بقى؟ بيقول له اتوب من المدى الحرام اللي انا بقى لي عشرين سنة باكله ازاي ده

فيعني سبحان الله يعني الحديس اللي قاله الشيخ عبدالله وضمن عنهم التبعات يوم عرفة ووقفة مزدلفة بتاعة دي بتحل لك مشكلة
لا يوجد عمل على وجه الارض بيحلها غير لك. سبحان الله! الا ان يغيثك الله! اللي هي حقوق العباد. حقوق وقفة عرف

بمزدلفة انتم قلبي عندك حقوق العباد. اللي هي ما حدش يقدر يقعد فيها اصلا. فسبحان الله يعني يعني ان استطاع بقى ربنا كبير ربنا
قادر فمال الحلال ما فيش زيه. والمال الحرام ما فيش مشكلة آآ زيه سبحان الله يعني واحد صاحبنا معدي جنب

لحد عندنا في المنصورة كده حد يعني يتاجر في نشاط حرام يعني. فدخل فقال اتق الله وانت بتعمل ايه ومش عارف ايه. المهم قلب
المكان الكبير اللي هو فيه مطعم آآ زوجته بقى لها تلاتاشر سنة لم تحمل. بعدها مباشرة زوجته حلت بفضل الله. والقصة دي سمعتها

ناس كتير. لسه واقف مع واحد



برضو شغال بيكسب الوف مؤلفة مؤلفة سروات مؤلفة بيقول لي اول ما تبت الى الله بيقول بيقول كان بيقول زوجتي حلت في تلاتة
ورا بعض. فضل مني كده والله انا واقف معه بنفسي يعني. فربنا كريم وربنا كبير وربنا مجيب الدعاء. وربنا

مستجيب الدعاء ومستجيب العمل الصالح وبيستجيب انت احنا مع حد كبير قوي يا جماعة احنا مع حد كريم قوي احنا مسدودين
قوي احنا المفروض نبقى فرحانين اوي اوي اوي اوي بربنا سبحانه وتعالى. آآ ماذا بعد عرفات؟ النقطة الاخرانية ماذا بعد عرفات؟

اوعى
حظك من عرفات وحظك من الحج انك انت علم وفض اوعى انت في اعظم عبادة يعني مش قادر اقول فيها فلسفة فيها حكمة في
الحياة التقاسم عبادة فيها علم عشان كده انت بتطلع من عرفات بتروح على ايه؟ انت جاي من منى عرفات من منى المفروض يعني

لو الدنيا سهلة وانت
وبتطلع من عرفات على ايه؟ على منى. ما هو سيدنا مكتوب طالع على منى. فانت جاي يوم منى وبعد كده لما تروح تلات ايام تسعين

في المية من حجة هو في ايه ويوم عرفات ده عامل زي الجوهرة اللي في النص كده. عامل زي الجوهرة اللي في القلب اللي في
النص. هو ايه ايه القصة بتاعته؟ انا بطلع بعده برمي الجمرات

يعني انا واقف قال وزي ما علماء الاسلام قالوا انا واقف في وش ابليس. انا مبرمج على رب عدد شعب الايمان بضعة وسبعون شعبة.
لو عديت الجمرات اللي انت بتقوم بعدد شعب الايمان. كاني بعد عرفات بعد ما عرفت الله في عرفات

بعد ما امتلأ قلبي بمعرفة الله في عرفات تجدد العزم في قلبي انني لن اضيع اي طريق يوصلني الى الله طب ومين اللي واقف لك في
الطرق كلها؟ ابليس هرجمه في كل طريق يقف فيه مش هسيب له طريق واحد يتهنى به. مش هسيب له عبادة واحدة

ضيعها علي وابليس ما جبتلوش بوقته ودبش ورحت ارجم في هزه العبادة الرمزية لم تحصل صغير المعركة مش صعبة بس هي
عايزة تبقى يعني انت بتسيب عرفات وتروح تقعد تلت تيام تلت تيام قبل ما ترجع بقى خلاص عرفت ربنا ارجع بلدك لا لا لا اخطر

معسكر
على مواجهة ابليس وعلى تجديد العزم على مواجهة ابليس. بعد تجديد العهد على التوحيد هو منى هو منى سيدنا ابراهيم هو

وسيدنا اسماعيل سيدنا ابراهيم عرف مكان الكعبة قعد خمستاشر سنة مش عارف يبنيها لحد ما اسماعيل كبر ما حدش
تعرف يوصله ربنا لوحده؟ مين اللي هيسندك؟ مين الصاحب الصالح اللي انت هترجع به؟ اوعى تكون هترجع بعمل صالح وخلاص

ابليس مستنيين كده هناك. لازم بصحبة اوعى تسيب نفسك في الدنيا دي لوحدك من غير صحبة صالحة. سيدنا ابراهيم كبر اسماعيل.
اسماعيل بقى شريك النجاح. بقى الدراع اليمين

عشان نجيب الصخور بتاعة الكعبة. بقى الدراع اليمين في اقامة بنت الامام ابراهيم بيلف الدنيا ويبعت على اسماعيل واسماعيل
سطوح في استقبال الموحدين الجدد يعلمهم التوحيد في الكعبة. شريك عمره شريك حياته. جم على يوم سبعة ذو الحجة

اتبنت خلاص الدنيا بس فين بقت حج؟ انا مش عارف. يا رب باقي المناسك ايه؟ فبدأوا هم الاثنين يجوا ليل نهار بيقولوا ايه؟ اين
مناسكنا؟ ارنا يا رب ايه اللي بعد بناء الكعبة؟ يا رب الكعبة اتملت وعرفنا الطواف وعرفنا

اللي بعد كده بقى يا رب قال ان مناسكنا ار ان مناسكنا وسيدنا ابراهيم نايم وعشمان بقى ربنا واسماعيل عرفت باقي السكة بقى يا
رب عشان اسماعيل هيشيل وانا اخرج آآ في الارض ابعدت الناس وتبقى احنا فريق عمل كده في عودة التوحيد للارض ينام ابراهيم.

يحلم
راح سيدنا اسماعيل. يا رب انا بقول لك عرفني انا واسماعيل بقى السكة. شريك عمري ادبحه بايدي الدراع اليمين ادبحه بايدي ازاي
يصحى سيدنا ابراهيم يوم تميز الحجة عشان كده كثير من علماء اللغة والتفسير قالوا ان يوم التروية اللي هو يوم تمانية ده التروية

من الايه
من تروي ابراهيم يعني التأني. حينما رأى الرؤية قدام اسماعيل قعد طول اليوم ده يتروح. هو ده من ربنا من ربنا الرؤية دي ادبحه

ولا ما ادبحوش؟ عشان كده لو اتفجرت على امبارح ده اليوم الذي اخذ فيه اخطر قرار على وجه الارض الدائم
قرار ان ابراهيم هحط السكينة على باب الابن. انت اغلى مني يا رب. انت اغلى من حياتي يا رب. يوم التروية انقطاع. ده اليوم بتاع
التأهيل بقى يوم التروية ده هو اليوم اللي خلى ابراهيم ربنا يقول له اني جاعلت للناس ايمان. ده اللي بعده ابراهيم بقى اسمه خليل

الرحمن. لما قرر انه
خلاص بقيت وهل قدرت تاخد قرار تعالى تعالى خدمة العقل بقى جددت العقد في عرفات قعدت ترمي ايوب وعرفت ان ما لكش

غيره وقعدت تقول لا اله الا الله وحده لا شريك له له الملك وله الحمد وهو على كل شيء قدير بقلبك. وتراوح ما بين الدعاء والتهليل
خلاص عرفت ورجعت لربنا واتولدت من جديد في عرفات وقلبك اتجلى وفطرتك اتجلت ارجع بقى ما ترجعش على بلدك. لسه في

معسكر تأهيلي صغير كده وانت بترمي الجمرات انت بتبقى فاهم انك انت بتعلن العزم
يا رب راجع عنكم اوعى بقى هنا وتروح تحضنه هناك في بلدك. اوعى بقى ترجمه قائلها وتروح آآ تعمل تطبيع ما بين الجمرات اللي

انت رميتها. يبقى انت جيت منها ليه اصلا؟ يبقى انت فين الحكمة اللي انت سبتها من الموضوع؟ انت هنا



وهناك هتروح تستسمر له لا ده انا برضمه هنا رمزيا وراجع ارجمه بحق وحقيقي. عمليا قم بصلاة الجماعة بالبعد عن المال الحرام
الصحبة الصالحة بتقوى الله في اولادي ومراتي وتعليمهم دينهم انا راجع بقى انا راجع

انا اتولدت ولادة حقيقية اللهم بارك لنا في هزه الساعات. اللهم بارك لنا في دعاء يوم عرفة. اللهم زدنا اللهم اكرمنا ولا تهنا. اللهم اعطنا
ولا تحرمنا. اللهم اثرنا ولا تؤثر علينا. اللهم اعطنا وارض عنا. يا حي يا قيوم برحمتك

اصلح لنا شأننا كله. ولا تكلنا الى انفسنا طرفة عين. اللهم اعتق رقابنا من النار. امين. اللهم اعتق رقابنا اليوم من النار. اللهم لا تخرجنا
من عرفات. الا وقد اعتقت من النار رقابنا. امين. اللهم لا تخرجنا من هذا اليوم المبارك. يا رب

وقد اعتقت رقابنا وكفرت عنا سيئاتنا وغفرت ذنوبنا وهديت قلوبنا وشرحنا صدورنا كيف نفوسنا واصبحت ما لنا ويسرت امرنا
وهديت قلوبنا. اللهم انا برحمتك نستغيث تصبح بما شأننا كله ولا تكلنا الى انفسنا طرفة عين. لا اله الا الله وحده لا شريك له. له الملك

وله الحمد وهو على كل شيء قدير


